
 
 
 
 
 
 

Laser aréna Písek - 29. 06. 2023 

My, členové žákovského parlamentu, se celý rok staráme o to, aby klima 

ve třídách i v celé škole bylo pohodovější, abychom pomohli vyřešit spolužákům 

jejich případné problémy a komplikace, abychom sobě i ostatním připomněli 

solidaritu a zpestřili nám všem díky různým tematickým akcím pobyt ve škole. 

Tak trochu na oplátku jsme chtěli být nyní baveni i my. Díky vedení školy se 

nám to podařilo. Děkujeme moc! 

Odměnou za celoroční práci „parlamenťáka“ nám je samozřejmě dobrý 

pocit, ale teď k tomu byl navíc i výlet do Laser arény do Písku. Výlet jsme 

naplánovali na čtvrtek 29. 06. 2023, na den, kdy už učebnice byly rozdané, třída 

uklizená a už jsme všichni odpočítávali poslední hodiny školního roku 

2022/2023. 

 V osm hodin ráno se sešla naše partička před školou a vyrazili jsme na 

vlak směr Písek. Nálada byla bezvadná, plná očekávání. Pro více než polovinu 

z nás to totiž byla první návštěva takového zařízení a trošku se v nás mísily 

pocity obav spolu s napětím a radostí. V Písku jsme si prohlédli sochy z písku, 

které nešlo na nábřeží jen tak minout, a už hurá bez jakéhokoliv zdržování 

honem na hru. A o co že vlastně při takové hře jde? No přece o život. Hráči 



 

jsou rozděleni do dvou týmů, dostanou vesty a zbraně. Jsou vpuštěni do spleti 

chodeb, úkrytů a překážek, samozřejmě vše při úplné tmě. Jediné, co v té 

černotě vidíte, je právě laserový paprsek vaší a nepřítelovy zbraně a osvícený 

střed a nárameník vesty. Hlas v éteru odpočte „one, two, three – go, go, go“ a 

jde se na věc. Hlavní věc je nenechat se „zabít“, zasáhnout co nejvíc 

nepřátelských vojáků a nestřílet do vlastních řad. Což o to, pravidla jsou logická, 

ale v té vřavě vzrušeného křiku a ve tmě to není úplně přehledná situace. Hra 

trvá 13 minut, ale v tu chvíli se zdá nekonečná. Hráči vyjdou úplně zchvácení a 

uřícení, ale s rozzářenýma očima, což je ta největší odměna pro nás všechny.  

Užili jsme si nádherný den, který nezkazilo ani zpoždění vlaku.  

Mrzí nás, že někteří členové našeho týmu se z různých důvodů nemohli 

zúčastnit, tak snad příště. Ještě jednou děkujeme za tenhle skvělý zážitek a 

slibujeme, že se s o to větším nasazením pustíme v září do našich 

parlamenťáckých rolí.  

Iveta Trefná 


